
NOWA 
NAWIERZCHNIA
Gmina Szemud zyskała  
kolejną wyremontowaną  
drogę na trasie Łebno-
Donimierz.

ROZRYWKA  
I KULTURA
Wodne Ogrody to nie tylko 
wodne atrakcje. To także 
kultura i rozrywka, nawiązu-
jąca do historycznej funkcji 
basenu.

PRZEPŁYNĄŁ 
WISŁĘ
Jacek Pałubicki mieszkający 
w Rumi ustanowił nowy 
rekord Polski w najszybszym 
przepłynięciu Wisły kajakiem 
jednoosobowym.

PORTAL | GAZETA

25 sierpnia 2023 roku | Nr 34 (814)
DOŁĄCZ DO NAS

str . 7str . 2 str . 4

ODBIÓR PRZEBUDOWANYCH ULIC NECLA I GRYFA POMORSKIEGO

na str. 3



www.gwe24.pl/aktualności Piątek, 25 sierpnia 20232

Dzięki długim staraniom Wójta 
Ryszarda Kalkowskiego i urzędni-

ków udało się przekonać Zarząd 
Dróg Wojewódzkich do wyremon-

towania kolejnej części drogi woje-
wódzkiej 224. Na odcinku prawie 
800 metrów Zarząd Dróg Woje-
wódzkich ułożył nową nawierzch-
nię asfaltową na trasie Łebno-Do-
nimierz. Roboty były prowadzone 
przez dwa tygodnie.
Oprócz nowej nawierzchni, zosta-

ło wymalowane nowe oznakowanie 
poziome, które już podniosło po-
ziom bezpieczeństwa na tej drodze. 
Dodatkowo piesi zyskali szerokie 
prawie metrowe pobocze po obu 
stronach jezdni. Cała inwestycja 
kosztowała około 1,5 mln zł. Jest to 
już drugi wyremontowany odcinek 
przez Zarząd Dróg Wojewódzkich 

na trasie 224 Łebno-Donimierz.
Źródło: UG Szemud

Program Polska Cyfrowa to pierwszy unijny program, 
który obejmuje fundusze europejskie dla rozwoju cy-
fryzacji i technologii informacyjno-komunikacyjnych. 
Program pozwoli na zapewnienie szerszego dostępu 

do szybkiego Internetu oraz sprawniejsze załatwianie 
spraw urzędowych.
Urząd Miasta w Redzie w ramach rządowego pro-

gramu „Cyfrowa Gmina” otrzymał dofinansowanie  

w kwocie 801 210 złotych. W Nowoczesny sprzęt infor-
matyczny zostaną wyposażone Urząd Miasta w Redzie, 
wszystkie szkoły i przedszkola, Fabryka Kultury, Miej-
ska Biblioteka, MOSiR oraz MOPS. 
Do redzkich jednostek w najbliższym czasie trafią 

m.in.:
• zestawy komputerowe, laptopy i tablety
• oprogramowanie biurowe i antywirusowe
• monitory interaktywne
• profesjonalny sprzęt do serwerowni
- Pozyskany sprzęt i oprogramowanie przyczynią się 

do podniesienia komfortu pracy, a także umożliwią 
przeniesienie działania do sieci ze szczególnym za-
chowaniem zasad dotyczących cyberbezpieczeństwa. 
Zakup sprzętu IT służącego doposażeniu serwerow-
ni, pozwoli stworzyć infrastrukturę, która będzie  
w przyszłości służyła projektowaniu własnych usług dla 
mieszkańców - mówi Burmistrz Miasta Redy Krzysztof 
Krzemiński - zakup ma również na celu zapewnienie 
ciągłości i poprawę jakości pracy urzędu oraz wszyst-
kich jednostek organizacyjnych miasta Redy - dodaje.

Źródło: UM Reda
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Nowa nawierzchnia na 
trasie Łebno-Donimierz

GMINA SZEMUD | Gmina zyskała kolejną wyremontowaną drogę. Zarząd Dróg Wojewódzkich podjął się wy-
remontowania kolejnego odcinka drogi 224.
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Przekazanie tablic interaktywnych
REDA | Przekazano do redzkich przedszkoli tablice interaktywne zakupione w ramach programu „Cyfrowa Gmina”.

OGŁOSZENIE 102/2022/PR-Media-Group/DB

Uczestnicy warsztatów to nie tylko osoby rozpoczynające 
swoją przygodę ze sceną, ale również osoby doświadczone, 
które już występowały w Filharmonii Kaszubskiej. Zajęcia 
prowadzili: Anna Markowska - instruktorka teatralna, absol-
wentka historii sztuki oraz Karol Świtajski - reżyser musicali, 
kompozytor i wokalista. Zajęcia warsztatowe były skierowane 
do młodzieży wieku 13-19, szczególnie do osób lubiących 
śpiewać i tańczyć, a przy tym dobrze się bawić.
- Poziom warsztatów jest naprawdę wysoki, bardzo nam się to 
podoba, dużo się tutaj nauczyliśmy - mówi jedna z uczestni-
czek warsztatów.
Spektakl uliczny „Plotka” przed Kamienicą Sztuki będzie 
plonem ciężkiej pracy uczestników, który na pewno warto 
zobaczyć. Kto wie, może wśród wykonawców znajdą się osoby, 
które w przyszłości trafią na deski teatru lub do filmu.

Źródło: UM Wejherowo

WARSZTATY MUSICALOWE 
ZAKOŃCZY SPEKTAKL 
PRZED KAMIENICĄ SZTUKI

WEJHEROWO | Prowadzone w Wejherowskim Centrum 
Kultury warsztaty musicalowe zostaną zwieńczone 
inscenizacją pt. „Plotka”. Spektakl odbędzie się w pią-
tek 25 sierpnia o godz.17. przed budynkiem Kamienica 
Sztuki, jako ostatni dzień cyklu warsztatów.

fot. UM Wejherowo
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Zakończenie prac budowlanych tym 
samym domyka kolejny ważny etap 
zmian w północnej części miasta. Ta 
inwestycja, która stanowi alternatywę 
dla dawnej krajowej „szóstki”, usprawni 
ruch w tej części Wejherowa i poprawi 
bezpieczeństwo oraz komfort kierow-
ców oraz pieszych. To kolejny element 
sukcesywnie realizowanej strategii 
rozwoju Wejherowa. Na budowę wła-
dze miasta zdobyły dofinansowanie  
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  
W trakcie tej inwestycji nową nawierzch-
nię otrzymała również ul. Ogrodowa.

W oficjalnym zakończeniu realizacji 
tej inwestycji uczestniczył m.in. Marcin 
Horała, wiceminister Funduszy i Polity-
ki Regionalnej oraz wejherowscy prezy-
denci i radni, którzy oglądali efekty prac 
podczas przejazdu autobusem.

- Kierowcy mogą komfortowo i bez 
przeszkód poruszać się po wykonanym 
odcinku ulic Necla i Gryfa Pomorskie-
go. Jest to jedna z ważniejszych inwesty-
cji drogowych w tej części miasta, obok 
budowy Węzła Śmiechowo (Zryw), któ-

ra usprawni ruch w tej części Wejhero-
wa. Dzięki której możliwe jest ominięcie 
dawnej drogi krajowej nr 6 – podkreśla 
Krzysztof Hildebrandt, prezydent Wej-
herowa. – Powstaje bezkolizyjne połą-
czenie północ-południe we wschodniej 
części Wejherowa wraz z układem dro-
gowym na Śmiechowie. Dzięki tej bu-
dowie ruch samochodów będzie dużo 
płynniejszy i mniej uciążliwy, przede 
wszystkim poprawi się bezpieczeństwo. 
Mamy strategię rozwoju miasta, którą 
realizujemy etapami i to jest jej kolejny 
wykonany element.

600 m ul. Necla i 1 000 m ul. Gryfa Po-
morskiego

Inwestycja drogowa objęła przebu-
dowę 600-metrowego odcinka ul. Nec-
la (od ronda w ul. Asnyka i Chmie-
lewskiego) i liczącej kilometr ul. 
Gryfa Pomorskiego (do ul. Orzeszkowej).  
W miejscach przejść dla pieszych oraz 
skrzyżowań powstały azyle dla pieszych 
i wyspy rozdzielające kierunki ruchu.  
W celu zwiększenia bezpieczeństwa wy-

konano oznakowanie aktywne przejść 
dla pieszych. Powstały chodniki, ścież-
ka rowerowa, zatoki autobusowe, miej-
sca postojowe oraz zjazdy do posesji. 
Wybudowana została kanalizacja desz-
czowa i oświetlenie. Usunięto kolizje  
z siecią gazową, ciepłowniczą, elektro-
energetyczną oraz z sieciami teletech-
nicznymi. Przy ul. Necla i Drzeżdżona 
utwardzono teren i wybudowano 60. 
miejsc postojowych (w tym 2 dla osób 
niepełnosprawnych) wraz z jezdnią ma-
newrową. Wzdłuż nowo wybudowanej 
ulicy trwają nasadzenia drzew.

Bezpieczeństwo, komfort i usprawnio-
ny ruch

- Budowa ulic Necla i Gryfa Pomor-
skiego w Wejherowie to kolejna in-
westycja, która zasadniczo wpływa na 
rozwój infrastruktury drogowej mia-
sta – mówi Beata Rutkiewicz, zastęp-
ca prezydenta Wejherowa ds. rozwoju 
miasta. - To nie była łatwa inwestycja, 
szczególnie z powodu zmian w terenie, 
które wydarzyły się pomiędzy uzyska-
niem pozwolenia na budowę a podpi-
saniem umowy z Wykonawcą. Osiedle 
rozrosło się, przybyło domów i zmieniło 
się również podejście w zakresie bezpie-
czeństwa ruchu różnych grup użytkow-
ników pasa drogowego. Inwestycja re-
alizowana była etapami, tak jak również 
pozwalało pozyskane dofinasowanie, 
przy konieczności prowadzenia objaz-
dów. Roboty budowlane były poprze-
dzone badaniami archeologicznymi. 
Zdajemy sobie sprawę z uciążliwości, co 
było nieuniknione przy tego typu pra-
cach budowlanych, dlatego dziękujemy 
wszystkim mieszkańcom za cierpliwość. 
Efektem jest ponad półtorakilometrowy 
odcinek nowej drogi, który zdecydowa-
nie poprawi bezpieczeństwo ruchu oraz 
zwiększy komfort jazdy. Warto również 
zaznaczyć, iż w trakcie tej inwestycji 
nową nawierzchnię otrzymała ul. Ogro-
dowa. Jej mieszkańcy byli informowani 
we wcześniejszych latach, iż docelowe 
utwardzenie ulicy nastąpi wraz z prze-
budową ul. Gryfa Pomorskiego.

Mieszkańcy i radni zadowoleni z in-
westycji

Z budowy ulicy cieszą się mieszkańcy 
i wejherowscy radni, którzy zabiegali  
o realizację tej inwestycji: Mariusz Łupina, 
Jacek Gafka, Tomir Ponka oraz Henryk 
Jarosz. Jak podkreślają radni, będzie to 
nie tylko jedna z większych inwestycji 
drogowych w najbliższym czasie, ale 
również jedna z ważniejszych z punktu 
widzenia mieszkańców.

- Przejeżdżam tą ulicą codziennie 
i jestem bardzo zadowolony z efektu 
końcowego, bo jest imponujący – mówi 
Marian Dampc, mieszkaniec Wejhero-
wa. – Jest przede wszystkim bezpiecz-
nie, piesi nie muszą się obawiać rowe-
rzystów, którzy mają swoją ścieżkę, jest 
zieleń. Ta ulica poprawiła także estetykę 
tej części miasta.

W spotkaniu uczestniczyli także radni 

m.in. Piotr Bochiński, Justyna Ostrowska, 
Rafał Szlas i Leszek Szczypior oraz zastęp-
ca prezydenta Arkadiusz Kraszkiewicz  
i sekretarz miasta Bogusław Suwara.

Wspólne finansowanie
Inwestycja kosztowała ponad 12,8 mln 

zł, z czego ponad 4,4 mln zł władze mia-
sta pozyskały z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg. Swój udział w tej inwe-

stycji miał także PEWiK, który przebu-
dował sieć wodociągową i kanalizację 
sanitarną za prawie 1,8 mln zł. Reszta 
to środki miasta. Natomiast Okręgowe 
Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej 
Spółka z o.o. ze środków własnych wy-
konało przebudowę sieci ciepłowniczej 
na odcinku ul. Gryfa Pomorskiego.

Źródło: UM Wejherowo

Odbiór przebudowanych ulic 
Necla i Gryfa Pomorskiego

WEJHEROWO | Liczący 1,6 km odcinek ul. Necla i ul. Gryfa Pomorskiego zyskał nową nawierzchnię, chodniki, ścieżkę rowerową, zatoki au-
tobusowe, zieleń przyuliczną i pełną infrastrukturę.
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Tym razem zagrał Limboski. Michał P. Augustyniak (Limboski) 
pochodzący z Wałcza, przez lata związany z Krakowem, a dziś 
Berlińczyk. Dwukrotnie nominowany do Fryderyków twórca 
takich przebojów, jak „W trawie” czy „Czarne Serce”. Podczas 
lockdownów regularnie dawał koncerty online ze swojego do-
mowego studia i co miesiąc nagrywał jeden cover dla swoich 
fanów z portalu patronite. Niedawno ukazała się jego płyta 
zawierająca utwory nagrane podczas pierwszego roku trwania 
pandemii pt. „Home Tapes vol.1”.
Artysta zaśpiewał covery oraz najbardziej znane swoje utwory 
m. in. wspomniane wyżej „Czarne Serce”, „W Trawie", „Na Stat-
ku". Po koncercie można było nabyć płytę „Home Tapes vol.1".
- Tapas Music Festival łączący ucztę dla ciała i duszy, czyli 
znakomitą muzykę z najlepszej jakości przekąskami - mówi 
Dyrektor Fabryki Kultury Tomasz Wiśniewski - Pogoda i fre-
kwencja dopisały - dodaje.
Zapraszamy do śledzenia nadchodzących wydarzeń na  
www.fabrykakultury.pl.
Źródło: UM Reda

OSTATNIA ODSŁONA 
TAPAS MUSIC FESTIVAL
REDA | 19 sierpnia w amfiteatrze Miejskiego Parku 
Rodzinnego w Redzie odbył się trzeci i ostatni koncert 
festiwalu muzyczno-kulinarnego Tapas Music Festival.

fot. Michał Kaczmarek

Muzyczne uczty zainaugurował 
koncert zespołu New Blues Bata-
lion, który dostarczył wszystkim 
ogromną dawkę artystycznych 
wrażeń. Zaplanowano już kolejne 
wydarzenia artystyczne.
„Wodne Ogrody” Centrum In-

tegracji Społecznej to inwestycja, 
która została zaplanowana i zre-
alizowana z myślą o stworzeniu 
dostępnego, przyjaznego i atrak-
cyjnego miejsca do rodzinne-
go wypoczynku dla wszystkich 
mieszkańców.

Koncerty, recitale, wieczorki ta-
neczne i karaoke
W Centrum Integracji Społecz-

nej Wodne Ogrody odbył się 
inauguracyjny koncert zespołu 
New Blues Batalion, który wystą-
pił w składzie: Piotr Wojciechow-
ski, Zenon Głowienka, Sebastian 
Pasicki i Piotr Sewerniak. Świet-
na muzyka, znakomita atmos-
fera i kameralność występów 
współgrała z pięknym widokiem 
oświetlonych wieczorem base-
nów Wodnych Ogrodów.

Jak mówi Olgierd Bojke, 
wicedyrektor Wejherow-
skiego Zarządu Nieru-
chomości Komunalnych 
odpowiedzialny za Wod-
ne Ogrody, obiekt, któ-
ry jest nową pozycją na 
mapie atrakcji miasta, 
proponuje mieszkańcom 
różnorodną ofertę nie 
tylko sportowo-rekre-
acyjną, ale także kultu-
ralno-rozrywkową.
W najbliższym czasie 

zaplanowano kolejne 
koncerty: 31.08 - poezja 
śpiewana, szanty, 1.09 

- blues i rock, 8.09 – muzyka 
akustyczna. Będą również spo-
tkania z poezją (pierwsze z nich 
pn. „Poetyckie pranie” odbyło się  
w nie dzielę 20.08), a także potań 
cówki i zabawy karaoke.
Koncert odbywał się w ramach 

projektu Rewitalizacja Śródmie-
ścia Wejherowa finansowanego  
z funduszy Unii Europejskiej,  
w ramach instrumentu elastycz-
ności.
Źródło: UM Wejherowo

Uprawnienia Wejherowskiej Karty Mieszkań-
ca są ważne tylko rok. Jedynie seniorom ważność 
Karty upływa po trzech latach od jej założenia. Po 
tym czasie, chcąc korzystać ze zniżek oraz rabatów  
u partnerów, należy przedłużyć jej aktywność. Moż-
na to zrobić on-line, w Urzędzie Miejskim w Wej-
herowie przy ul. 12 Marca 195 oraz w punktach 
obsługi wniosków - w Ekofabryce, Filharmonii Ka-
szubskiej i Miejskiej Bibliotece Publicznej. Zachęca 
się zwłaszcza do skorzystania z aplikacji mobilnej: 
wejherowskakarta, która daje możliwość szybkiego 
wnioskowania o nowy pakiet: Pakiet Mieszkańca 
2023. Należy tylko pamiętać o dołączeniu odpo-
wiednich dokumentów zgodnych z regulaminem.

Posiadasz konto rodzinne? Pamiętaj - przedłuż 
ważność karty dzieciom!
Pamiętajmy też, aby Kartę przedłużyć swoim dzie-

ciom, wystarczy dodać im tylko Pakiet Mieszkań-
ca 2023. Dziecko weryfikowane jest na podstawie 
uprawnień rodzica/opiekuna prawnego. 

Nie posiadasz jeszcze Karty Mieszkańca? Załóż ją 
już dziś!
Kartę Mieszkańca może posiadać każdy miesz-

kaniec Wejherowa, który m.in. rozlicza w mieście 
podatek dochodowy, jest emerytem lub rencistą,  
a także jako osoba pełnoletnia posiada aktualną le-
gitymację studencką lub szkolną.

Dlaczego warto mieć taką Kartę?
Ponieważ na posiadaczy czeka wiele korzyści – ra-

baty, zniżki i promocje oferowane przez instytucje 
miejskie oraz lokalnych przedsiębiorców, którzy 
przystąpili do projektu.

Punkty obsługi wniosków Wejherowie Karty 
Mieszkańców
EKOFABRYKA, ul. Fabryczna 10 ( pon. 7-18, wt-

-pt. 7-15)Filharmonia Kaszubska, ul. Sobieskiego 
255 (pon-nd 10-21) 
Miejska Biblioteka Publiczna, ul. Kaszubska 14 

(pon 8-15, wt-pt 10-18)
https://wejherowskakarta.pl/.

Źródło: UM Wejherowo
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Rozrywkowo i kulturalnie 
w Wodnych Ogrodach

Ważna informacja dla 
posiadaczy Karty Mieszkańca

WEJHEROWO | Wodne Ogrody w Wejherowie to nie tylko atrakcje zwią-
zane z wodą – zjeżdżalnie, baseny, jacuzzi. To także kultura i rozrywka, 
czyli nawiązanie do historycznej funkcji basenu sprzed ponad 80 lat.

WEJHEROWO | W związku z wieloma zapytaniami od mieszkańców, 
przedstawimy najważniejsze informacje dotyczące Karty Mieszkańca.

Trwające prace gwaran-
cyjne w tunelu związane 
są z tymczaswym zamy-
kaniem jednego z pasów 
jezdni – najpierw w kie-
runku Janowa, a następnie 
w stronę drogi wojewódz-
kiej. Roboty są realizowa-
ne w godzinach od 07:00 
do 18:00. W tym czasie 
obowiązuje ręczne kie-
rowanie ruchem drogo-
wym. Prace gwarancyjne 
zakończą się najpóźniej 30 
września.

Źródło: UM Rumia

Utrudnienia w ruchu 
na węźle Janowo 
RUMIA | Ze względu na prowadzone prace gwarancyjne w tu-
nelu węzła integracyjnego Rumia-Janowo konieczne są zmiany 
w organizacji ruchu drogowego.
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MARII NOWAK

Z głębokim smutkiem i wielkim żalem  
przyjęliśmy wiadomość o śmierci

Niech spoczywa w pokoju.

Najszczersze wyrazy współczucia Rodzinie i Bliskim
składają:

założycielki Stowarzyszenia Amazonek w Wejherowie, a także 
laureatki „Róży Północy”, nagrody dla najbardziej aktywnych 

osób działających na rzecz społeczności lokalnej.

 Przewodniczący Rady  
Powiatu Wejherowskiego

Józef Reszke
wraz z Radnymi 

Starosta Wejherowski
Gabriela Lisius

wraz z Zarządem Powiatu
 i Współpracownikami

ŚP.

"Można odejść na zawsze, by stale być blisko …"
      Ks. J. Twardowski

OGŁOSZENIE  163/2023/PR-Media-Group/DBOGŁOSZENIE 165/2023/PR-Media-Group/DB

MARII NOWAK

Żegnamy niezwykłą osobę o wielkiej wrażliwości, 
która sama doświadczona przez los,  

niosła pomoc i była wsparciem dla wielu kobiet dotkniętych 
chorobą.

Łącząc się w żałobie i smutku
Rodzinie, bliskim i przyjaciołom zmarłej
składamy wyrazy szczerego współczucia

Z wielkim smutkiem przyjęliśmy wiadomość o śmierci 

założycielki i wieloletniej Prezes 
Stowarzyszenia Kobiet po Mastektomii „Amazonki”  

w Wejherowie

Krzysztof Hildebrandt
Prezydent Miasta Wejherowa  
wraz ze współpracownikami

„Wszystko tak szybko przemija 
 i nim się spostrzeżemy, 

         dobiliśmy już do kresu życia...”            
       R. Mayer



Uroczystości w Strzebielinku

Rusza ostatni etap przebudowy 
ulicy Tartacznej 

Przy dawnym Ośrodku Odosobnienia, gdzie obecnie znajduje 
się Dom Pomocy Społecznej w Strzebielinku, odbyły się 
uroczystości upamiętniające osoby internowane w czasie 
stanu wojennego. Pod tablicą pamiątkową znajdującą się na 
murze budynku złożono kwiaty. 

W Starostwie Powiatowym w Wejherowie podpisano umowę  
z wykonawcą na przebudowę kolejnego odcinka drogi powiatowej 
Tartaczna – Przemysłowa w Wejherowie. Powiat Wejherowski 
otrzymał na to zadanie blisko 4 mln zł z rezerwy subwencji ogólnej 
budżetu państwa. Prace mają zakończyć się jeszcze w tym roku. 

Powiat Wejherowski
www.powiatwejherowski.pl /powiatwejherowski

W wydarzeniu wzięli udział byli interno-
wani, członkowie NSZZ Solidarność, Wice-
wojewoda Pomorski Aleksander Jankowski, 
Starosta Wejherowski Gabriela Lisius oraz 
młodzież z Powiatowego Zespołu Szkół  
nr 3 w Wejherowie. Gościem uroczystości 
była także Poseł do Parlamentu Europej-
skiego Anna Fotyga. 

Następnie  w kośc ie le  pw.  św.  Józefa  
Rzemieślnika w Gniewinie odbyła się msza 
święta w intencji Ojczyzny.

Organizatorem wydarzenia było Stowa-

rzyszenie Strzebielinek, które skupia byłych 
internowanych i ich potomków oraz wszyst-
kich, którzy „utożsamiają się z tradycjami 
walki o wolność, solidarność i niepodle-
głość Narodu Polskiego”.

Ośrodek Odosobnienia dla Internowanych 
w Strzebielinku funkcjonował od 13 grudnia 
1981 r. do 23 grudnia 1982 r. i był jednym  
z większych w kraju. Przebywali w nim dzia-
łacze Solidarności z regionów gdańskiego, 
słupskiego, toruńskiego oraz z innych części 
Polski. 

Rozpoczyna się realizacja ostatniego etapu jednej  
z najważniejszych inwestycji drogowych realizowanych 
w tej kadencji przez Powiat Wejherowski, drogi powiato-
wej Tartaczna – Przemysłowa, która stanowi istotny ciąg 
komunikacyjny łączący miasto z Gminą Wejherowo.

– To bardzo ważna droga, po której odbywa się głów-
nie duży ruch pojazdów ciężarowych, dlatego musi 
być wykonana w najwyższym standardzie. Całkowi-
ty koszt kompleksowej przebudowy tej drogi, wraz  
z infrastrukturą podziemną, wyniesie około 40 mln zł.  
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Z uwagi na szeroki zakres prac i związane z tym 
koszty, prace zostały podzielone na kilka etapów. 
Pod koniec sierpnia br. rozpocznie się realizacja 
ostatniego już odcinka, od ronda na ulicy Szkolnej 
w Wejherowie do byłej drogi S6, obecnie drogi 
wojewódzkiej  – wyjaśnia Starosta Wejherowski 
Gabriela Lisius.

Łączny koszt tego zadania to 8 mln zł, z czego 50% 
stanowi rządowe dofinansowanie. W ramach robót 
przebudowana zostanie jezdnia, a także powstanie 
skrzyżowanie o ruchu okrężnym.

– Praktycznie od podstaw zostanie wykonana cała 
przebudowa drogi, łącznie z pracami wodno-kana-
lizacyjnymi, wodociągowymi czy gazowymi. W ra-
mach zadania powstaną chodniki, ścieżka rowerowa 
oraz zatoki dla komunikacji miejskiej. U zbiegu ulic 
Tartacznej, Budowlanych i Podmiejskiej powstanie 
rondo, które znacznie poprawi bezpieczeństwo na 
tym skrzyżowaniu, a także upłynni i usprawni ruch 
– podkreśla Dyrektor Zarządu Drogowego dla Po-

wiatu Puckiego i Wejherowskiego Robert Lorbiecki. 
 Ponadto powstanie parking zlokalizowany przy 

ulicy Architektów wraz z miejscami postojowymi 
dla osób niepełnosprawnych, oświetlenie drogowe,  
a na rondzie wybudowane zostaną azyle dla pieszych, 
które zapewnią bezpieczne przejście przez jezdnię.  

Przypomnijmy, że przebudowa drogi powiatowej 
Tartaczna – Przemysłowa w Wejherowie rozpoczęła 
się w 2019 r. i realizowana była etapami.

– Pierwszy etap objął odcinek od ulicy Granicznej 
do ulicy Wierzbowej, kolejny od ulicy Wierzbowej 
do cementowni, a trzeci od byłej cementowni do 
skrzyżowania z ulicą Tartaczną, gdzie u zbiegu  
z ulicą Szkolną powstało rondo. Warto podkreślić, 
że wszystkie etapy były realizowane przy wsparciu 
środków rządowych – mówi Starosta Wejherowski 
Gabriela Lisius.

W związku z przebudową drogi powiatowej ulicy 
Tartacznej w Wejherowie wprowadzona zostanie 
zmiana organizacji ruchu. 
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Kajakową wyprawę Jacek Pałubicki rozpoczął 
14 sierpnia o godzinie 4:00 pod Oświęcimiem. 
W kolejnych dniach przepływał przez Kra-
ków, Sandomierz, Kozienice, Warszawę, Płock, 
Włocławek, Toruń i Bydgoszcz, by ostatecz-
nie 20 sierpnia na chwilę przed godziną 14:45 
wpłynąć na Bałtyk, a następnie zacumować  
w Mikoszewie. Przebieg trasy można było 
śledzić w czasie rzeczywistym, natomiast co-
dzienne krótkie relacje z podróży były publi-
kowane na facebookowym profilu.

– Przez pierwsze trzy dni towarzyszyły mi 
bardzo mocne upały, głównym problemem był 
brak chmur. Promienie słoneczne dosłownie 
paliły mi skórę. Walka w takich warunkach, 
kiedy nie ma możliwości złapania cienia, była 
bardzo wyczerpująca. Musiałem rzucić ab-
solutnie wszystkie siły, by wyrobić dzienną 
normę kilometrową. Dopiero czwartego dnia 

pojawiło się trochę chmur, co mnie orzeźwiło,  
i nagle przeskoczyłem ze 130 do 150 kilome-
trów pokonanych w dobę. Płynąłem też nocą, 
zdarzały się burze i deszcze. Przy samym ujściu 
do Bałtyku również trafiłem na warunki naj-
gorsze z możliwych, wiatr wiał mi w twarz, mo-
rze nie chciało mnie do siebie dopuścić, ale fi-
nalnie się to udało. Mój wynik jest o 4 godziny 
i 15 minut lepszy od dotychczasowego rekordu 
Polski – opowiada Jacek Pałubicki.

Jak przyznaje podróżnik, osiągnięcie tego 
sukcesu nie byłoby możliwe bez odpowiednie-
go wsparcia.

– Kolega Mateusz, który mnie supportował, 
bardzo mi pomógł. Jego działania zaoszczę-
dziły mi mnóstwo czasu: rozbijanie namiotu, 
przygotowywanie posiłków, kwestie awaryjne, 
a nawet motywacja. Każdego dnia spałem po 
3 lub 4 godziny, bo wszystkie okresy snu też 
są wliczane w ten ostateczny czas. Gdy piątego 
dnia byłem już totalnie wyczerpany, a budzik 
na mnie po prostu nie działał, to był przy mnie 
ktoś, kto szarpnął za ramię, żeby mnie po pro-
stu obudzić. Mateusz załatwiał też asekuracje, 
koordynował przenioski na śluzach, a nawet 
zorganizował samo zakończenie wydarzenia – 
relacjonuje podróżnik.

Przedsięwzięcie odbywało się pod patrona-
tem Caritas Archidiecezji Gdańskiej i miało 
również dobroczynny charakter. Ponadto Jacek 
Pałubicki należy do parafii św. Józefa i Judy 
Tadeusza w Rumi, która prowadzi działalność 
charytatywną w kilku afrykańskich krajach. 
Dlatego też zebrane dzięki wyprawie środki 
finansowe zostaną przekazane na stypendium 
szkolne dla trzynastoletniego Gaaniko Denisa  
z Sudanu Południowego oraz zakup lekarstw dla 
dwojga pensjonariuszy Centrum Pomocowego 
Caritas im. Jana Pawła II w Gdańsku. Wsparcie 
otrzyma również mała Helenka cierpiąca na pę-
cherzowe oddzielanie się naskórka. Wpłat nadal 
można dokonywać na stronie zrzutka.pl.

Źródło: UM Rumia

Jacek Pałubicki  
z Rumi przepłynął 
Wisłę kajakiem

RUMIA | Pan Jacek mieszkający w Rumi podróżnik, ustanowił nowy rekord 
Polski w najszybszym przepłynięciu szlaku żeglugowego Wisły kajakiem 
jednoosobowym. Liczącą niespełna 942 kilometry trasę udało mu się poko-
nać w 154 godziny i 45 minut. Dotychczasowy rekord wynosił 159 godzin. 
Sportowy wyczyn rumianin połączył z charytatywną zbiórką pieniędzy.
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Na zakończenie lata ponownie będzie można 
wybrać się do wyjątkowego miejsca, jakim jest 
Strzelnica (polana przy wjeździe do lasu od  
ul. Strzeleckiej). To przestrzeń, w której  
w okresie międzywojnia organizowano zaba-
wy taneczne, a nawet zbudowano w tym celu 
betonowy parkiet i budkę gastronomiczną.
Przez ostatnie lata rumianie zamieszkujący 
najbliższą okolicę tego urokliwego zakątka 
spotykali się, by spędzić czas przy muzyce  
i poczęstunku z własnego koszyka.  
W ubiegłym roku do tej inicjatywy włączył się 
Miejskim Dom Kultury w Rumi. W najbliższą 
sobotę 26 sierpnia do zabawy porwie Artur 
Bajll ze Szkoły Tańca Baila. Leśna Potańcówka 
odbędzie się w godzinach od 17.00 do 22.00. 
Wstęp wolny.

Źródło: MDK Rumia

ZATAŃCZĄ W LESIE NA POŻEGNANIE LATA
RUMIA | Miejski Dom Kultury w Rumi zaprasza do udziału w Leśnej Potańcówce.

fot. MD Rumia/archiwum
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Od 1 lipca można spędzać wakacyjny czas na jezio-
rem Wysoka-Wycztok w Kamieniu, gdzie codziennie 
funkcjonuje strzeżone kąpielisko, a bezpieczeństwa 
plażowiczów korzystających z tego miejsca strzegą do 
31 sierpnia ratownicy ze Stowarzyszenia Ratownictwa 
Wodnego Szemud.

- Już w tym miejscu chcemy w imieniu osób korzysta-
jących z kąpieliska podziękować zarówno ratownikom 
za czuwanie nad bezpieczeństwem mieszkańców i gości 
przebywających na plaży w Kamieniu jak i Gminnemu 
Przedsiębiorstwu Komunalnemu za coroczne przygoto-
wanie tego miejsca do sezonu kąpielowego. Cieszymy 
się bardzo, że tak wiele osób korzysta z tego urokliwego 
i bezpiecznego miejsca na terenie naszej gminy – dzię-
kują przedstawiciele Urzędu Gminy Szemud.

Po 31 sierpnia rozpoczną się prace nad przygotowa-
niem tego miejsca do następnego sezonu a tymczasem 
zachęca się do korzystania z basenu znajdującego się  
w Centrum Sportowym w Kielnie. - Zachęcamy także 
do korzystania z innych atrakcji, które oferuje nam 
Centrum Sportowe w Kielnie. Przypominamy, że  
w obiekcie jest ścianka wspinaczkowa, boisko do squ-
asha, sale do gimnastyki i tańca, mała gastronomia oraz 
siłownia z sauną. Centrum Sportowe oferuje szereg 
różnych zajęć których dostępność można sprawdzić na 
stronie internetowej – dodają przedstawiciele.

Centrum Sportowe jest czynne codziennie w godz.:
Pon - Pt 7:00 – 22:00
So - Nd 8:00 - 15:00
Więcej informacji na:
http://cskielno.pl/

Źródło: UG Szemud

Centrum Sportowe w Kielnie 
ponownie otwarte
GMINA SZEMUD | Wakacje na gminnym strzeżonym kąpielisku w Kamieniu zmierzają ku końcowi. Na powrót na-
tomiast otwarto Centrum Sportowe w Kielnie z basenem, które było zamknięte z powodu przerwy technologicznej.
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